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Verzoek om beantwoording vagen over Filevorming op de Spoorlaan te Drunen  

 

Geacht college,  

 
Tijdens de avondspits en ook op andere tijdstippen op de dag is er sprake van filevorming op de 
Spoorlaan ter hoogte van de kruising met de Simon Stevinlaan in Drunen. Verkeer komende vanaf 
het Ei van Drunen en rijdend in de richting van Drunen/Elshout wordt frequent opgehouden omdat 
er voertuigen niet linksaf kunnen slaan naar de Simon Stevinlaan. Deze voertuigen blokkeren 
daardoor een vrije doorgang op de Spoorlaan omdat er maar één rijstrook beschikbaar is. Komende 
vanaf het Ei van Drunen is het vaak onmogelijk om links af te slaan in de richting van de Simon 
Stevinlaan omdat men voorrang moet verlenen aan de constante stroom auto’s komende vanuit 
Drunen. De doorstroming op de Spoorlaan tijdens de avondspits is zelfs zo slecht dat er files 
ontstaan. Zeer regelmatig staan er meer dan 8 auto’s te wachten omdat er één voertuig niet linksaf 
kan slaan en de doorgang blokkeert.  
 
Wij stellen voor om niet te wachten op het GVVP maar om dit probleem snel aan te pakken. Het 
aanleggen van een aparte linksaf strook voor het verkeer dat vanaf het Ei van Drunen komt en in de 
richting van de Simon Stevinlaan wil lost het probleem op. Hierdoor heeft het doorgaande verkeer 
richting Drunen op deze locatie op de Spoorlaan ten alle tijden vrije doorgang en wordt het niet 
gehinderd door voertuigen die links af willen slaan. Bijkomend voordeel is dat de oversteekbaarheid 
van de Spoorlaan voor het verkeer vanuit de Simon Stevinlaan dat linksaf wil slaan naar 
Drunen/Elshout wordt verbeterd omdat er in het midden tussen de rijbanen een opstelplaats 
ontstaat.  
 
Wij vragen u  
1. Bent u bereid het file probleem in de Spoorlaan met de aansluiting van de Simon Stevinlaan op 
korte termijn op te lossen (voorafgaand aan het GVVP) , door in de Spoorlaan een linksaf strook aan 
te leggen voor het verkeer komende vanaf het Ei van Drunen dat linksaf wil in de richting van de 
Simon Stevinlaan ?  

2. Zo ja; op welke termijn denkt u deze werkzaamheden te gaan uitvoeren?  

3. Zo nee; wordt deze ongewenst situatie dan “met voorrang” meegenomen in het geactualiseerde 
GVVP?  
 
In afwachting van uw reactie verblijf ik, namens de fractie  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Thomas van Os  
Raadslid fractie Van Os 
 
 


